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TRACKLiST: 

01. Without You       03:27 
02. Street Of Summer      03:28 
03. July        03:40 
04. Just Like You       03:20 
05. Farewell        03:27 
06. Aloneluna       03:55 
07. Voice Of Time       03:45 
08. You And Me       03:53 
09. City        03:09 
10. Rain        03:59 
11. When You Came       03:18 
12. Without You (Sparkle Snow Mix by Alpha Point)  04:30 

 

MEZZA LiNE-UP: 

Shu - voice 

Du - guitar, back vocal 

A.G. - keys, programming, guitar 

YR - keys, programming, guitar 

Pasha - bass 

 

MEZZA CREDiTS: 

Perfomed & produced by Mezzamo 

Recorded & mixed by YR @ Mezzamo studio  

Mastered by Rush @ SMT Studio 

Artwork by Shura Zhuravleva @ www.shurazhuravleva.ru 

 

MEZZA CONTACT.A.G.: 

sunderwelt@mail.ru 

ICQ: 215-073-096 

 

This digital release is available for free download under a by-nc-nd Creative Commons licence. 
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MEZZA PRESS-RELEASE.EN  

Netlabel Synthematik is excited to present the official release of the Aloneluna album from Mezzamo, 
one of the most artistic groups in Russia.  

Formed in 2006, Mezzamo has to date released a Russian-language album 'Mnogotochie' and an 
English-language single 'Everything You', which received lots of positive reaction worldwide. The band 
was named the best newcomer of the international indie festival Stereoleto 2009 and nominated for 
the Undeground Act 2009 award. Band's video clips full of vivid emotional imagery can be seen on 
various Russian alternative TV channels.  

Mezzamo seamlessly combines all the great things from the 80s new wave era with a stylish indie pop 
extravagance of the 90s. With Shura Zhuravleva's gentle and compelling voice weaving through the 
music, Mezzamo is doubtlessly the best antidote against the grey indifference of the outer world.  

It's rather difficult to point out the apparent parallels for those who like getting things shelved, but 
placing Mezzamo somewhere between Blondie, Annie Lennox and Saint Etienne might be a good idea.  

The album 'Aloneluna', previously available as a demo, has been thoroughly remixed and remastered. 
The official birth date of the album has been symbolically set to January 7th (the Russian Christmas).  

Aloneluna brings you 11 songs filled with sparkling melodies, compelling vocals and sincere emotions 
alongside with an excellent exclusive mix from Alpha Point adding some lively and exciting vibe to 
your everyday routine! 

 

 

MEZZA PRESS-RELEASE.RU  

Нетлейбл Synthematik представляет официальный релиз альбома 'Aloneluna' тверской new 
wave/indie pop группы Mezzamo.  

Собравшись 2006 году, Mezzamo уже имеют на своем творческом счету русскоязычный альбом 
"Многоточие" и англоязычный сингл "Everything You", которые собрали множество 
положительных отзывов по всему миру. Группа была официально признана открытием 
международного indie фестиваля Stereoleto 2009, а также номинирована на премию 
Undeground Act 2009. Клипы группы, наполненные красочными художественными образами, 
можно увидеть на многих альтернативных ТВ каналах страны.  

Mezzamo органично сочетают в себе все то хорошее, что было заложено нововолновыми 
восьмидесятыми, и разбавляют эту палитру экстравагантной стильностью индипопа девяностых. 
Нежно-вкрадчивый голос Шуры Журавлевой придает композициям неуловимо-притягательный 
шарм, делая их лучшим противоядием от равнодушия окружающего мира.  

Ярко выраженные ассоциативные параллели отсутствуют, но любителям разложить все по 
полочкам можно посоветовать поставить Mezzamo где-то между Blondie, Annie Lennox и Saint 
Etienne.   

Альбом Aloneluna, ранее доступный в виде демо, был основательно переработан группой, 
получив новое сведение и новый мастеринг. Официальное рождение альбома символично 
приурочено к 7 января (на Рождество). 

Aloneluna – это 11 песен, которые наполнят вас искренним алонелунным светом, а 
эксклюзивный ремикс от Alpha Point добавит искрящейся свежести в ваши размеренные будни! 
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